
VERSLAG BUITENLANDSE DIENSTREIS 

 
HOEVEEL PERSONEN HEBBEN DE REIS GEMAAKT 

2 personen van de gemeente Den Haag. De delegatie en samenwerkingspartners zijn niet meegenomen. 
 

HOELANG DUURDE DE REIS? 

7 dagen 
 

WAT WAS HET DOEL VAN DE REIS?  

 
Het doel van gemeentelijke deelname is vierledig: (1) acquisitie; (2) relatiebeheer (richting bestaande partners 
in VS en meereizende Nederlandse bedrijven en ambtenaren Rijksoverheid); (3) versterken 
internationaliseringskansen voor Haagse cybersecurity bedrijven ; (4) inventarisatie mogelijkheden en kansen 
voor meerjarige publiek-private aanpak VS (incl. RSA). 
 
Het algehele doel van de reis was om het Haagse veiligheidscluster te versterken. 
 
De subdoelstellingen hierin waren: 

• Versterken en verdiepen relaties (met bestaande partners zoals IQ, HSD en het Rijk) 

• Uitbreiden en verstevigen netwerk (met nieuwe relaties) 

• Nationale en internationale acquisitie (bedrijven naar Den Haag halen) 

• Internationalisering Haagse MKB (versterken positie Haagse MKB bedrijven) 

• Ontwikkelen en versterken internationalisering (opzetten en verstevigen internationale relaties) 

• Wereldwijde kennis, expertise en innovatie naar Den Haag halen (verstevigen kennispositie) 

• Den Haag en Haagse bedrijven presenteren aan de wereld 
 
 

WELKE LOCATIES ZIJN BEZOCHT? 

 
De belangrijkste locatie die is bezocht is de RSA Conferentie. Dit is de grootste cybersecuritybeurs ter wereld. 
Daarnaast is het Nederlandse Consulaat-generaal meerdere malen bezocht en is het bedrijf Riscure bezocht. 
Ook is de Euronight policy roundtable bezocht van het NCC-NL, de networking night cybersecurity made in 
Europe en het Virginia Launch Lounge event. Deze laatste events zijn in verschillende hotels georganiseerd.  
 
 
 

WIE HEB JE ONTMOET? (BENOEM DE FUNCTIEOMSCHRIJVING)  

 
Tijdens de reis is er contact gelegd met een grote groep mensen namelijk 74 actieve contacten.  
 
 

WAT HEEFT DE REIS DE GEMEENTE OPGELEVERD? 

 
De reis heeft verschillende zaken opgeleverd. Hieronder de belangrijkste: 

• Een groot aantal nationale en internationale leads van bedrijven die aangegeven hebben de intentie te 
hebben om te gaan vestigen in Den Haag 

• Sprekers voor de ONE Conference 



• Inzicht in de trends en ontwikkelingen die spelen op veiligheidsgebied 

• Versterken en verdiepen bestaande relaties 

• Aanboren nieuwe (internationale) relaties en uitbreiden netwerk 

• Zichtbaarheid van het Haagse veiligheidscluster wereldwijd 

• Haagse bedrijven die business hebben binnengehaald 
 

 
 

ZIJN ER VERVOLGAFSPRAKEN? ZO JA, WELKE?  

 
Ja meerdere. 
 
Er is contact met verschillende Nederlandse partijen die interesse hebben getoond om in Den Haag te vestigen. 
Deze worden de komende periode opgevolgd. 
 
Er is contact met verschillende internationale bedrijven die interesse hebben om in Den Haag te vestigen. 
Internationale acquisitie vindt hoofdzakelijk plaats via InnovationQuarter. Tijdens de RSA zijn hiervoor de 
voorbereidende gesprekken geweest met IQ en de gemeente. Deze worden de komende periode verder 
uitgewerkt. 
 
Er is contact met partijen die sprekers aan willen leveren voor de ONE Conference. 
 
Er is contact met een partij die interesse heeft om deel te nemen aan Hack The Hague organisatie. 
 
Er wordt een vervolgafspraak gepland met TIIN Capital over het financieringslandschap. 
 
 
 
 


